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→ Jak dlouho trvá, než rostliny vyrostou? 

Záleží na typu plodiny, ale průměrně počítejte zhruba 5-7 týdnů od vysazení. 

 

→ Je pěstování v Urbi. náročné? 

Vůbec ne. Zjednodušili jsme celý proces tak, aby pěstování zvládli i úplní začátečníci. 
Vše navíc ukážeme a vysvětlíme během úvodního školení a k ruce vám bude i naše 
zákaznická podpora. 

 

→ Jak poznám, kdy už jsou rostliny vyklíčené a kdy mohu sklízet? 

Vše hlídá naše appka myUrbi. v přehledném pěstebním kalendáři. Vy jen naklikáte, co 
jste zasadili a aplikace už vám sama řekne, kdy malé sazeničky přendat na světlo, a kdy 
se připravit na sklízení. 

 

→ Kolik času mi zabere celé pěstování? 

Díky efektivnímu balení máte zasázeno za pár minut. Pak už v podstatě stačí jen hlídat 
upozornění a nepropásnout přendání rostlinek na světlo, a následně už jen sklidit. 

 

→ Hydroponická farma se mi líbí, ale nevím, jak ji využít. Co v ní mohu pěstovat? 

Zaměřujeme se na bylinky a listovou zeleninu, které jsou ekonomicky a prakticky 
nejvýhodnější na pěstování. To, jak se rozhodnete je využít, je už jen na vás. Můžete je 
využít pro dochucení drinků, rozmixovat na skvělé domácí pesto, použít jako zdravý 
základ do salátů nebo třeba jen jako dekorace do celé škály pokrmů. Neuděláte chybu 
ani s přírodním bylinným čajem. Máte zkrátka lokální a čerstvé plodiny, tak s chutí do 
toho! 

 

→ Nemáme zázemí kuchyně, ani se nám nevyplatí bylinky pěstovat na vaření. Co 
s tím? 

Nevadí. V tomto případě doporučujeme přimíchat pár lístků máty do vody s citronem, 
kterou můžete nabídnout buď vašim hostům a zákazníkům nebo si tímto způsobem 
osvěžit váš pracovní den. Urbiho můžete využít i jako motivaci k tomu, abyste vašim 
kolegům zařadili čerstvou zeleninu do jídelníčků. 



 

→ Nestíhám hned doplnit vodu, co mám dělat?  

Pokud z nějakého důvodu nemáte čas ihned doplnit vodu, podívejte se, kam sahá voda v 
nádrži. Jestliže je voda pod ryskou označující minimální množství vody, čerpadlo raději 
vypněte pomocí aplikace, aby nenasálo vzduch a nezničilo se. Následně zkontrolujte 
hladinu vody v každém patře. Důležité je, aby substráty zůstaly alespoň zčásti ponořené 
ve vodě. Pokud tomu tak je, rostliny ještě zhruba 3 dny vydrží. Doporučujeme ale stále 
kontrolovat stav vody v každém patře a nejlépe co nejdřív vodu do nádrže doplnit. 

 

→ Jaké používáte hnojivo? 

Používáme krystalické hnojivo s vysokou rozpustností živin ve vodě. Tímto způsobem se 
zajišťuje stálá a rovnoměrná koncentrace dusíku, fosforu, draslíku, hořčíku a síry 
nezbytných pro základní fyziologické funkce rostlin. Mikroprvky – bór, molybden, měď, 
železo, mangan a zinek - jsou v hnojivu přítomny v chelátové formě, díky čemuž je 
rostliny snadno přijímají a hnojení je tak vysoce účinné. 

 

→ Jak často musím hnojit? 

Stačí doplnit jednou týdně 1 zkumavku hnojiva spolu s 1-2 konvemi vody. Nasypte 
hnojivo do konve, kterou pak naplňte vodou a dolejte do spodní nádrže. Aplikace vám to 

opět připomene       . 

 

→ Mám nechat světla stále zapnutá nebo je někdy vypnout? 

Rostliny potřebují jak světelnou tak temnou fázi růstu, která je důležitá pro regeneraci a 
využití energie. Pro optimální výtěžek doporučujeme dopřát rostlinám alespoň 6 hodin 
tmy.  

 

→ Máme nechat zapnuté čerpadlo? 

Čerpadlo se v hydroponii využívá hlavně k cirkulaci vody, díky čemuž dochází k velké 
úspoře. Neustálé přečerpávání zároveň prokysličuje vodu, rozvádí živiny ke kořenům a 
snižuje vznik řas a usazenin. Doporučujeme tedy nechat čerpadlo zapnuté. Pro zvýšení 
životnosti čerpadla ho můžete vypnout na 2-4 hodiny denně. 

 

 



→ K čemu jsou ve farmě ventilátory? 

Ventilátory nahrazují vítr či přirozený pohyb větru, kterému rostliny odolávají 
v přirozeném prostředí. Díky tomu stonky rostou pevnější a zvyšuje se i celková kvalita 
rostlin. Mimo to ventilátory regulují teplotu, snižují vlhkost a s tím spojenou tvorbu plísní. 

 

→ Dá se u světel nastavit intenzita a spektrum? 

Ne, naše světla jsou optimalizovaná pro hydroponické pěstování tak, aby pro zákazníka 
bylo vše co nejjednodušší. Univerzální nastavení umožňuje pěstování široké škály rostlin 
a zároveň jsou světla energeticky úsporná. 

 

→ Jedna bazalka mi nevyklíčila, co jsme udělali špatně? 

Nelamte si hlavu. I když se snažíme zajistit ideální podmínky pro klíčení, klíčivost 
semínek nelze zaručit na 100 %. Kvalita semínek může hrát velkou roli, a proto se může 
stát, že některá semínka nevyklíčí, i přesto, že jste udělali vše správně. Zkuste to znovu – 

každý pokus nás posouvá blíže k úspěchu!        

 

→ Máme do vody na klíčení přimíchat hnojivo? 

Určitě ne. Hnojivo se doplňuje pouze do rozvodného systému ve farmě. Do nádob na 
klíčení nalejte podle příručky klasickou vodu z kohoutku bez hnojiva. Pro lepší klíčení 
doporučujeme použít vlažnou vodu. 

 

→ Co mám dělat, když ve farmě objevím hmyz? 

Pár malých mušek se do Urbiho může dostat vždy, přírodě se bohužel nedá zabránit. 
Podívejte se na míru napadení → zkontrolujte namátkově listy různých rostlin na každém 
patře a pátrejte po známkách škůdců. Pokud jste našli jen pár postižených lístků, stačí je 
opatrně otrhat. Pokud je míra postižení rozsáhlejší, raději z farmy ihned odeberte 
napadené rostliny, ať se zamezí dalšímu šíření. V obou případech doporučujeme 
preventivně rostliny ošetřit biopostřikem s 0 denní ochrannou lhůtou. 

 

 

 

 



 

 

 

 


